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در ادامه بازدید و بررسی عملکرد 
سرپرستی های استانی

حضور مدیر عامل بیمه کوثر در 
استان البرز

مدیر عامل بیمه کوثر به منظور بررسی عملکرد 
سرپرستی و شبکه فروش از سرپرستی بیمه کوثر 

استان البرز بازدید کرد.
به گزارش روابط عمومی و تبلیغات بیمه کوثر، 
مدیر عامل این شرکت به همراه هیئت عامل در 
محل سرپرستی بیمه کوثر استان البرز حضور 
یافت و ضمن دیدار با همکاران، نمایندگان و 
پیشبرد  روند  و  عملکرد  استان،  فروش  شبکه 

برنامه ها را مورد ارزیابی قرار داد.  
دکتر آقادادی ضمن ابراز خرسندی از حضور 
در میان همکاران و شبکه فروش استان البرز 
اشاره  با  کوثر، خیرکثیر  بر شعار  تاکید  ضمن 
به نقش منابع انسانی در افزایش سهم از بازار 
داشتن  کوثر  بیمه  موفقیت  رمز  داشت:  بیان 
در  که  است  یاور  و  یار  انسانی  سرمایه های 
در  شرکت  بالندگی  و  رشد  برای  شرایطی  هر 
در  انسجام  با همراهی،  اهداف  به  رسیدن  راه 
در  و  می کنند  تلاش  مؤثر  ارتباط  و  تیمی  کار 
در  آموزش  مسئله  به  است  لازم  راستا  همین 
توانمندسازی شبکه فروش و همکارانمان توجه 
ویژه داشته باشیم تا بتوانیم بیش از پیش در 

صنعت بیمه بدرخشیم. 
وی همچنین در ادامه با تاکید بر ارزش های 
عملکرد  و  رفتار  با  باید  نمود:  عنوان  سازمانی 
با  مستمر  به طور  مناسب  و  خوب  حرفه ای 
بیمه گزاران در تعامل باشیم و با بررسی دقیق 
و به موقع پرونده خسارات تقویت برند کوثر و 

رضایتمندی مشتریان را به ارمغان آوریم. 
در پایان این دیدار مدیر عامل بیمه کوثر در 
فضایی دوستانه با همکاران، نمایندگان و شبکه 
فروش به گفت وگو نشست و شنونده دغدغه ها 

و مشکلات آنها بود.

قلعه تاریخی ماکو، هویت این 
دیار است؛ آماده سازی بستر 

سرمایه گذاری گردشگری در دستور 
کار منطقه آزاد

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ماکو در بازدید 
میدانی از قلعه تاریخی ماکو با تأکید بر اهمیت 
این اثر ارزشمند، از لزوم فراهم سازی بسترهای 

سرمایه گذاری در حوزه گردشگری خبر داد.
و  معاونین  همراه  به  که  گروسی  حسین 
بازدید  تاریخی  بنای  این  از  مشاور  مهندس 
می کرد، اظهار داشت: »قلعه تاریخی ماکو نماد 
فراهم  شرایطی  باید  و  است  شهر  این  هویتی 
شود تا سرمایه گذاران حوزه گردشگری برای احیا 
ترغیب  ارزشمند  ظرفیت  این  از  بهره برداری  و 

شوند.«
وی با ابراز نارضایتی از وضعیت فعلی این قلعه 
و دیگر آثار تاریخی منطقه گفت: »این اثر فاخر 
طبیعی و تاریخی در فهرست آثار ملی کشور به 
ثبت رسیده و برای ثبت جهانی آن نیازمند عزم 
جدی و اقدامات جهادی هستیم و برای بنده این 

وضعیت فعلی قابل قبول نیست.«
نابسامان  وضعیت  به  همچنین  گروسی 
کرد  اشاره  پردیسان  تاریخی  بناهای  مجموعه 
بلاتکلیف  بناها  این  که  افزود:»سال هاست  و 
مانده اند. در صورت واگذاری این مجموعه ها از 
سوی مالکین و وزارت میراث فرهنگی به سازمان 
منطقه آزاد ماکو، عملیات مرمت و احیای آن ها 

با جدیت آغاز خواهد شد.«
تأکید  پایان  در  ماکو  آزاد  منطقه  مدیرعامل 
کرد: صیانت از میراث تاریخی، زمینه ساز توسعه 
در  سرمایه گذاری  جذب  و  گردشگری  پایدار 

منطقه خواهد بود.

حضور طاعتی مقدم در بازدید دبیر 
و مدیران مناطق آزاد از ماخاچ کالا

رایزنی در حوزه دیپلماسی اقتصادی و ترانزیتی
به گزارش مدیریت روابط عمومی و امور بین الملل 
سازمان منطقه آزاد انزلی، مصطفی طاعتی مقدم، 
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان با همراهی 
مدیران مناطق آزاد کیش و اینچه برون به ریاست 
آزاد و ویژه  رضا مسرور دبیر شورای عالی مناطق 
اقتصادی از استان داغستان روسیه و بندر ماخاچ 
کالا دیدار کرده و در خصوص سازوکارهای گسترش 

مناسبات و همکاری ها به تبادل نظر پرداختند.
در این برنامه کاری یک روزه که در ادامه اقدامات 
سازمان منطقه آزاد انزلی و دبیرخانه شورای عالی 
و  ظرفیت ها  از  حداکثری  بهره برداری  برای 
مزیت های رقابتی نخستین منطقه آزاد شمال کشور 
و سایر مناطق آزاد در حوزه اوراسیا به ویژه روسیه 
به اجرا درآمد، سازوکارهای گسترش همکاری ها در 
بستر کریدور شمال جنوب، و اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا؛ با محوریت بنادر انزلی و کاسپین و فرودگاه 
بین المللی سردار جنگل رشت که در محدوده این 
منطقه واقع شده اند، مورد بحث و تبادل نظر قرار 

گرفت.
دیدار با معاون رئیس دولت داغستان، بازدید 
از بندر ماخاچ کالا، و زیرساخت های حمل ونقلی 
این جمهوری فدراسیون روسیه از دیگر بخش های 
و  ایران  آزاد  مناطق  ارشد  مدیران  حضور  برنامه 

منطقه آزاد انزلی را تشکیل داد.
بندری  مجتمع  اتصال  از  بعد  است  گفتنی 
کاسپین به خطوط ریل سراسری، افزایش محدوده 
منطقه آزاد انزلی، ظرف یک ماه گذشته نخستین 
ایرلاین گیلانی و اولین خط حمل ونقل هوایی جهت 
نقل وانتقال کالا به کشورهای حوزه اوراسیا و حاشیه 

دریای کاسپین، شروع به کار نموده است.

مدیر امور حقوقی بیمه تعاون، دبیر 
دوم کارگروه حقوقی سندیکای 

بیمه گران ایران شد

محمدصالح چیت گران، مدیر امور حقوقی و 
قراردادهای شرکت بیمه تعاون، با رأی اعضای 
به  ایران،  بیمه گران  کارگروه حقوقی سندیکای 

عنوان دبیر دوم این کارگروه انتخاب شد.
تعاون،  عمومی بیمه  روابط  گزارش  به 
و  حقوقی  امور  مدیر  چیت گران،  محمدصالح 
قراردادهای شرکت بیمه تعاون، با رأی اعضای 
به  ایران،  بیمه گران  کارگروه حقوقی سندیکای 

عنوان دبیر دوم این کارگروه انتخاب شد.
هدف  با  انتخابات  است،این  ذکر  به  لازم 
فعالیت های  و  اهداف  پیشبرد  و  ساماندهی 
نقش آفرینی  تقویت  و  سندیکا  تخصصی 
حرفه ای مدیران فنی صنعت بیمه در ۱۷ کارگروه 
تخصصی، مطابق با رویه سالانه به صورت آنلاین 

برگزار گردید.

بیمه سرمد در مسیر افزایش سرمایه

و  مالی  پایه  تقویت  راستای  در  شرکت  این 
همچنین افزایش نسبت توانگری خود، تصمیم 
به افزایش ۴۰ درصدی سرمایه از ۱۰ هزار میلیارد 

ریال به ۱۴ هزار میلیارد ریال گرفته است.
این  سرمد،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
شرکت در راستای تقویت پایه مالی و همچنین 
افزایش نسبت توانگری خود، تصمیم به افزایش 
۴۰ درصدی سرمایه از ۱۰ هزار میلیارد ریال  به ۱۴ 

هزار میلیارد ریال گرفته است.
حسن پورکاظمی مصردشتی عضو هیأت مدیره 
با  بیمه سرمد  مالی و سرمایه گذاری  و معاون 
اشاره به تصویب هیأت مدیره و انتشار گزارش 
توجیهی افزایش سرمایه شرکت از طریق سامانه 
جامع اطلاع رسانی ناشران سازمان بورس و اوراق 
بهادار)کدال(، از محل آورده نقدی سهامداران 
گفت: با توجه به مهر تایید حسابرس و بازرس 
افزایش  توجیهی  گزارش  بر  شرکت  قانونی 
سرمایه، به منظور ارتقای ظرفیت نگهداری مجاز 
شرکت و حفظ سطح توانگری در جهت خلق 
ثروت برای سهامداران محترم  همچنین اجرای 
ابلاغ هیأت محترم وزیران، تیم مدیریتی بیمه 
سرمد اقدام به آغاز فرایند افزایش سرمایه نمود 
که به حمدالله با همراهی سهامداران محترم این 
مهم انجام خواهد شد. وی مدیران و کارکنان 
شرکت را همواره متعهد به رشد و توسعه پایدار 
افزایش  بین  این  در  و  کرد  توصیف  شرکت 
سرمایه از محل آورده نقدی سهامداران را نشان  
و همچنین  آینده شرکت  به  ایشان  از  اعتماد 
تلاش برای گسترش فعالیت ها در راستای ارائه 

خدمات مطلوب  به بیمه شدگان دانست.
تا  کرد  امیدواری  ابراز  کاظمی همچنین  پور 
کارکنان  کلیه  و همدلی  با حمایت سهامداران 
بتوانیم به اهداف شرکت دست یابیم و ارزش 

بیشتری برای سهامداران ایجاد کنیم.

سرمایه،  بازار  کارشناس  غلامحسینی،  محمد 
به  اشاره  با  اقتصادآنلاین  خبرنگار  با  گفت و گو  در 
تحولات اخیر بورس، اظهار کرد: در هفته گذشته 
همراه  رشد  و  ثبات  از  نشانه هایی  با  سرمایه  بازار 
بوده است. شکست محدوده روانی و فنی ۳ میلیون 
واحد در شاخص کل، یکی از مهم ترین تحولات این 
هفته محسوب می شود؛ چراکه این سطح، هم زمان 
نقش مقاومت داینامیک و الگوی ادامه دهنده را ایفا 
می کرد و عبور از آن، به افزایش قابل توجه تقاضا 

در بازار انجامید.
بیان  با  غلامحسینی  اقتصادآنلاین،  گزارش  به 
اینکه در بازار حتی منفی ها خریدار داشتند، افزود: 
صف های فروش سنگینی در نماد ها دیده نمی شود 
و به محض تشکیل صف فروش، حجم خریدی قابل 
توجه وارد بازار می شود که این نشانه ای از پایداری 

تقاضاست.
گردش هوشمندانه پول در صنایع مختلف

وی با اشاره به تفاوت روند فعلی بازار با دوره های 
قبلی گفت: برخلاف گذشته که نقدینگی بیشتر در 
یک یا دو گروه متمرکز بود، این بار شاهد چرخش 
هوشمندانه پول در میان صنایع مختلف هستیم. در 
هفته های اخیر ابتدا گروه خودرویی و بانکی مورد 
توجه قرار گرفت و اکنون جریان نقدینگی به سمت 
گروه های دلاری مانند فلزات اساسی و پالایشی ها 

حرکت کرده است.
در  می شود  پیش بینی  داد:  ادامه  غلامحسینی 
از  بیشتر  دلاری  گروه های  بازدهی  آتی  هفته های 
خودرویی و بانکی ها باشد؛ اما این به معنای توقف 
می توان  بلکه  نیست،  پیشین  گروه های  در  رشد 
انتظار داشت که بازار به صورت متعادل در تمامی 

صنایع حرکت کند.
چشم انداز شاخص تا محدوده ۴ میلیون واحد

نبود  بر  تاکید  با  سرمایه  بازار  کارشناس  این 
در  واحد  میلیون   ۴ سطح  تا  جدی  مقاومت های 
بورس  که  می رود  انتظار  کرد:  تصریح  شاخص کل 
شود.  نزدیک  سطح  این  به  کوتاه مدت  در  بتواند 
مقاومت های بین راهی فعلاً قدرت بازدارندگی بالایی 
ندارند و همین موضوع می تواند بازار را وارد یک فاز 

رشد پایدار کند.

این کارشناس بازار سرمایه در ادامه گفت: البته 
در نزدیک محدوده ۴ میلیون حالا ۵ درصد بالاتر 
یا پایین تر احتمال وجود یک مقاومت جدی آن جا 
وجود دارد. غلامحسینی در ادامه افزود: ما هرچقدر 
که به محدوده ۴ میلیونی نزدیک شویم این احتمال 
هم  و  بازار  کوچک  گروه های  هم  که  دارد  وجود 
گروه های بزرگ و شاخص ساز با هم صعودی باشند 

وجود دارد.
ورود تدریجی سهامداران خرد؛ نشانه ای مثبت 

برای بازار
غلامحسینی با اشاره به ارزش معاملات بالای بازار 

در روز های اخیر بیان کرد: سه روز متوالی است که 
ارزش معاملات در سطحی بالا باقی مانده است. 
این موضوع معمولاً در میانه روند های صعودی رخ 
می دهد و نشانه ای از تحرک بیشتر سرمایه گذاران 

است.
او افزود: افزایش ارزش معاملات در حال حاضر 
به معنای خروج پول از بازار نیست؛ بلکه جابه جایی 
بین نماد ها از سوی سهامدارانی است که در سود 

هستند.
همچنین شاهد ورود تدریجی کد های معاملاتی 
این  نبوده اند.  فعال  پیش تر  که  هستیم  کوچک 

موضوع می تواند نشان دهنده افزایش اعتماد عمومی 
به بازار باشد.

چشم انداز کلی
به  با توجه  پایان گفت:  محمد غلامحسینی در 
شکست مقاومت ۳ میلیون واحد و رشد هماهنگ 
نماد های بزرگ و کوچک بازار، چشم انداز شاخص کل 

مثبت ارزیابی می شود.
چرخش  و  نقدینگی  جریان  تثبیت  صورت  در 
اصولی آن میان صنایع، رسیدن شاخص به محدوده 
۴ میلیون واحد در کوتاه مدت دور از انتظار نخواهد 

بود.

برگزاری دو جلسه مذاکره غیرمستقیم ایران و آمریکا، دو شوک 
بزرگ به بازارهای مالی وارد کرد و حالا بازارها منتظر نتیجه جلسه 

سوم مذاکرات هستند.
مذاکرات  مثبت  نتایج  اعلام  از  پس  خبرآنلاین،  گزارش  به 
غیرمستقیم ایران و آمریکا، تقریبا قیمت ها در بازارهای مالی دگرگون 
شدند؛ به طوری که در طول دو هفته گذشته طلا ۱۷.۴ درصد، سکه 

۲۵.۹ درصد و دلار ۲۴.۷ درصد ارزان شده است.
بررسی های نشان می دهد هر گرم طلای ۱۸عیار قبل از جلسه 
اول مذاکره غیرمستقیم ایران و آمریکا، ۷ میلیون و ۶۳۹ هزار تومان 
قیمت داشت که با کاهش یک میلیون و ۱۳۳ هزار تومانی در دو 
هفته گذشته، به ۶ میلیون و ۵۰۶ هزار تومان رسید. هر قطعه سکه 
امامی نیز پیش از مذاکرات ایران و آمریکا به ۹۱ میلیون و ۶۰۵ هزار 
تومان رسیده بود که هم اکنون ۷۲ میلیون و ۷۰۵ هزار تومان در بازار 
قیمت پیدا کرده است. این یعنی سکه امامی ۱۸ میلیون و ۹۰۰ هزار 

تومان ارزان شده است.
در بازار ارز نیز کاهش قیمت ها به شدت محسوس بود. دلار پیش 
از مذاکره مستقیم ایران و آمریکا در ۲۱ فروردین ماه ۱۰۰ هزار و ۸۹۰ 
هزار تومان بود که در حال حاضر در کانال ۸۰ هزار تومان قرار گرفته 

است. دلار در این مدت بیش از ۲۰ هزار تومان ارزان شده است.
سقوط قیمت ها ادامه دارد؟

در این شرایط، حال سوال این جاست که ریزش قیمت ها همچنان 
ادامه دارد؟ سجاد بوربور، تحلیلگر بازار در گفت وگو با خبرآنلاین 
درباره چشم انداز کوتاه مدت بازار ارز و طلا می گوید: با نگاه بسیار 
کوتاه مدت یا یکی دو روزه نمی توان توقع یک سری جهش های جدی 
داشت؛ جز اینکه تحت تاثیر هیجانات غیرقابل پیش بینی باشد. به 
این ترتیب در روزهای آینده احتمال تغییر چندانی در قیمت ارز و 

طلا وجود ندارد.

او در رابطه با چشم انداز نرخ ارز توضیح می دهد: اکنون و برای 
کوتاه مدت نمی توانیم منتظر تغییرات پایه ای در بازار باشیم و به 
همین جهت بهتر است به شکل تکنیکی بازار را تحلیل کنیم. از 
این منظر، صف فروش در فعلا قوی تر خواهد بود و تا روز شنبه 
که مذاکرات از سر گرفته خواهد شد، دلار در محدوده فعلی باقی 
خواهد ماند. در محدوده زمانی کمی طولانی تر هم به فرض حفظ 
وضعیت فعلی، نرخ دلار زمینه افزایش ندارد و احتمالا یا در نرخ 

فعلی بماند و یا از قیمت آن کاسته شود.
تحلیلگر بازار در ادامه خرید را در روزهای فعلی اقدامی پرریسک 
دانست که بهتر است اگر به قصد سرمایه گذاری کسی می خواهد 
ارز بخرد، این اقدام را به آینده موکول کند یا به جای بازار ارز سراغ 

دیگر بازارها برود.
بوربور در مورد تاثیر مذاکرات شنبه بر روند بازار می گوید: اگر 
اتفاقات مثبت بیافتد، تا اندازه زیادی اثرات آن پیش خور شده 
است. در کنار آن، نگاه ها به مذاکرات در فضایی ابهام آلود است، 
زیرا از مفاد مذاکره اطلاع چندانی نیست و ما هم نمی دانیم که 
چه خواهد شد. اخبار مثبتی از این جنس همان ابتدا که منتشر 
می شوند بر بازار اثر می گذارند و با اجرایی شدن آن خبر بخشی از 
اثر آنها رفته است. برای توافق احتمالی هم بخشی از مساله پیش تر 

و در زمان خبری شدن آغاز آن بر بازار اثر گذاشته است.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر چشم انداز آتی بازار طلا توضیح 
می دهد: نرخ سکه و طلای آب شده در ایران تحت تاثیر دو عامل 
سطح   در  طلا  جهانی  اونس  قیمت  و  داخلی  بازار  در  دلار  نرخ 
بین المللی است. همانطوری که گفتم بازار ارز فعلا یا در نرخ فعلی 
خواهد ماند و یا مقداری ارزان تر خواهد شد و در بازارهای جهانی نیز 
من بعید می دانم نرخ اونس بیش از ۳۴۰۰ دلار فعلی شود. با عطف 
به این نکات من فکر می کنم چشم انداز بازار طلا هم کاهنده خواهد 

بود و احتمال تخلیه حباب بسیار زیاد است.
بوربور با اشاره به اینکه با تحلیل کوتاه مدت، سرمایه گذاری پر 
ریسک و خطرناک است عنوان می کند: در حال حاضر وضعیت 
بازار به سمتی است که اصلا خرید توصیه نمی شود و بهترین اقدام 
این است که یا فروش در دستور کار قرار بگیرد یا به طور کلی، لااقل 
تا پیش از مشخص شدن نتیجه مذاکرات، بهتر است معامله ای 

انجام نشود.
به باور این تحلیلگر، ارزش واقعی دلار در ایران ۶۰ تا ۶۵ هزار 
تومان است و به همین دلیل قیمت های بازار هنوز زمینه و ظرفیت 

ادامه دادن به این روند کاهنده را دارد.
رحمان سعادت، کارشناس اقتصادی نیز معتقد است: در ایام 
نوروز با وجود اینکه معاملات ارزی در سطح بسیار اندکی بود، نرخ ها 
رشد زیادی را تجربه کردند؛ به عبارت دیگر دلالان با سوءاستفاده 
از تعطیلات سعی کردند نرخ ارز را افزایش دهند، اما در اولین روز 
بعد از عید و همچنین با شروع مذاکرات ایران و آمریکا شاهد بودیم 
که نرخ ارز و قیمت طلا به شدت کاهشی شد که این موضوع نشان 

می دهد دلالان بازار ارز نرخ سازی می کردند.
وی می افزاید: زمانی که خبر توافق ایران و آمریکا برای مذاکره 
منتشر شد، نرخ ارز و طلا و سکه به شدت ریزش کرد و باعث ضرر 

سنگین دلالان و سوداگران شد.
که  افرادی  درصد  معمول ۷۰  به طور  می کند:   تصریح  سعادت 
عامیانه و غیرحرفه ای در بازار ارز فعالیت می کنند در دام »جهش 
نرخ دلار« می افتند؛ بنابراین مردم باید با دقت و دانش کافی و برای 
رفع نیازهای واقعی وارد این بازار شوند. اما افراد خبره و صاحبان 
پول های درشت فریب نمی خورند و عموما بعد از اینکه بازار ریزش 

کرد و تب جهش ارزی از بین رفت به این بازار ورود می کنند.
به گفته این عضو هیات علمی دانشگاه سمنان، در زمان هایی 
که جهش ارزی روی می دهد، حداقل یک چهارم افزایشی که روی 
می دهد نرخ ارز عقب نشینی می کند؛ کما اینکه در ریزش سنگین 

اخیر شاهد کاهش حدود ۲۲ درصدی نرخ دلار بوده ایم.
سعادت متذکر می شود: نرخ ارز در کشور ما تا حدود زیادی 
یک متغیر سیاسی است و زمانی که مسائل بین المللی و سیاست 
خارجی دچار تغییرات می شود، این مسائل بر بازار ارز تاثیرگذار 
است، بنابراین هر چقدر که اقتصاد داخلی را تقویت کنیم، بازهم به 

سیاست خارجی و اقتصاد بین المللی وصل خواهیم بود.
وی بیان می کند: اگر توافقی که در این مذاکرات حاصل می شود 
در سطح عالی باشد، انتظار می رود ریزشی که نرخ ارز در سال ۱۳۶۷ 
تجربه کرد، در سال ۱۴۰۴ تکرار شود و قیمت ارز سقوط تاریخی را 
ثبت خواهد کرد. از سوی دیگر اگر توافق به دست آمده در سطح 
اندک باشد، در بدترین حالت موجب تثبیت نرخ ارز و عدم افزایش 

قیمت خواهد شد.

آیا رشد بورس پایدار است؟

چشمک بورس به  شاخص ۴ میلیونی
گروه اقتصاد - محمد غلامحسینی، کارشناس بازار سرمایه، با اشاره به ورود تدریجی سهامداران خرد و چرخش نقدینگی میان صنایع دلاری و ریالی، 

چشم انداز شاخص را تا محدوده ۴ میلیون واحد مثبت ارزیابی می کند.

ریزش دور از انتظار قیمت ها در بازار طلا و ارزاتفاق سال ۶7 دوباره تکرار می شود؟

در صورت 
تثبیت جریان 

نقدینگی و 
چرخش اصولی 

آن میان صنایع، 
رسیدن شاخص 

به محدوده 4 
میلیون واحد در 

کوتاه مدت دور 
از انتظار نخواهد 

بود

برای اولین بار در صنعت بیمه کشور
امضای میثاق نامه فی مابین شرکت های بیمه آسیا، ایران و البرز، صندوق تامین خسارت های بدنی و پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ

برای اولین بار در صنعت بیمه کشور ، میثاق نامه »کلاه 
ایمنی – کلاه زندگی« فی مابین شرکت های بیمه آسیا، ایران 
و البرز ، صندوق تامین خسارت های بدنی و پلیس راهنمایی 

و رانندگی تهران بزرگ منعقد شد.
 به گزارش روابط عمومی بیمه آسیا، هوشنگ فتاح عضو 
هیات مدیره و سرپرست بیمه آسیا هدف از امضای این میثاق 
نامه را کمک به کاهش آمار تصادفات فوتی موتور سواران در 
راستای ایفای مسئولیت اجتماعی شرکت های بیمه ذکر کرد .
وی در بخش دیگری از سخنان خود ضمن اشاره به عملکرد 
شرکت بیمه آسیا در سال ۱۴۰۳ ، اظهار داشت: با همت 
تمامی ارکان شرکت، بیمه آسیا در سال گذشته با رشد ۵۶ 
درصدی موفق به کسب ۴۶ هزار میلیارد تومان حق بیمه و 
پرداخت خسارت ۲۶ هزار میلیارد تومان به زیاندیدگان شد و 
از این حیث رتبه اول شرکت های بیمه خصوصی را به خود 

اختصاص داده است.  
و  راهنمایی  پلیس  رئیس  پور  موسوی  سردار  همچنین 
رانندگی تهران بزرگ در سخنانی با اشاره به اینکه ۴۶ درصد 
تصادفات منجر به فوت ناشی از موتور سواران است، استفاده 
از کلاه ایمنی را یکی از راهکارهای مهم در کاهش این آمار 

بیان کرد.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ گفت: پویش 
“کلاه ایمنی - کلاه زندگی” با هدف نهادینه کردن و فرهنگ 
در  سواران  موتور  میان  در  ایمنی  کلاه  از  استفاده  سازی 

مهرماه سال ۱۴۰۳ انجام شده است.
خیز،  حادثه  نقاط  رفع  در  بیمه  های  شرکت   مشارکت 
اسپانسرینگ در فعالیت های فرهنگی، ارائه کروکی آنلاین 
برای تصادفات با مبلغ پایین، مشارکت با پلیس برای برگزاری 
دوره های آموزشی رانندگان تدافعی، از جمله پیشنهادهای 
سردار موسوی پور به منظور توسعه همکاری های فی مابین 

صنعت بیمه و پلیس راهنمایی و رانندگی بود.
در ادامه جلسه، دکتر علی جباری رئیس هیات مدیره و 
مدیر عامل شرکت بیمه ایران ضمن امیدواری در برگزاری 
پویش “نه به تصادف” ، عدم برخورداری موتور سواران از 
گواهی نامه ، فرسودگی و نا ایمن بودن این وسیله نقلیه را از 

معضلات جامعه و صنعت بیمه برشمرد.
همچنین دکتر موسی رضایی میرقائد نایب رئیس هیات 
مدیره و مدیر عامل شرکت بیمه البرز، مسائل مربوط به 
شناسی  جامعه  و  فرهنگی  های  جنبه  از  را  سواران  موتور 
مورد بررسی قرار داد و اظهار داشت: با سازماندهی موتور 
سواران در قالب اتحادیه ها و سرمایه گذاری بیشتر روی نقاط 

حادثه خیز، می توان کنترل بیشتری به منظور کاهش آمار 
تصادفات منجر به فوت انجام داد.

مهدی قمصریان مدیر صندوق تامین خسارت های بدنی 
با تصویب هیات  نیز در این مراسم گفت: در سال ۱۴۰۳ 
محترم وزیران شماره گذاری و صدور پلاک موتورسیکلت ها 
مشروط به صدور بیمه نامه مشخص ثالث شد و ۳۵۰ هزار 

موتور سوار بدون شماره احصاء و شناسایی گردید.
قمصریان، ضمانت های اجرایی لازم جهت برقراری قوانین 
و مقررات با هدف کاهش آمار تصادفات فوتی موتور سواران 
را ضروری دانست و خواستار بهره برداری سامانه “جامع 
ثالث  بیمه شخص  قانون  ماده ۴۱  رانندگی” طبق  حوادث 

تحت نظارت وزارت راه شد.
گفتنی است مراسم امضای میثاق نامه “کلاه ایمنی - کلاه 
زندگی” به منظور ترغیب و تشویق شهروندان به استفاده 
از کلاه ایمنی و کاهش تصادف منجر به فوت و جرح موتور 
 ، اقتصادی  بنگاه های  بنا بر مسئولیت اجتماعی  سواران، 
برای اولین بار در صنعت بیمه کشور با حضور مدیران عامل 
شرکت های بیمه آسیا ، ایران و البرز و مدیرعامل صندوق 
تامین خسارت های بدنی، پلیس راهنمایی و رانندگی تهران 

بزرگ و به میزبانی بیمه آسیا برگزار شد.


